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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
New Zealand's climate demands that our homes are well insulated during the colder months. Viridian's range of Insulating Glass Units (IGU's), better
known as double glazed windows, provide superior energy efficiency in a range of configurations. A double glazed window is where two panels of
glass are bonded together with a sealed gap between them that contains either air or argon gas.

The use of Low emissivity (Low E) coatings and argon gas, help ensure our double glazed windows and doors keep your home at a comfortable
temperature all year round. Other types of glass can also be incorporated into the double glazed window, to provide solar control and noise reduction
through the use of an acoustic laminated glass.

Company Profile of Viridian Glass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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